

Східноєвропейський національний університет ім. Лесі Українки
Бібліотека

**Маневичина в роки Другої світової війни
(1939-1945)**

Рекомендаційний бібліографічний список літератури

Луцьк – 2012

1. Антонюк Я. М. Боротьба СБ із дезертирством серед учасників ОУН і УПА на Волині (1944–1953) / Я. М. Антонюк // Збірник навчально-методичних матеріалів і наукових статей історичного факультету / М-во освіти і науки України, Волин. нац. ун-т ім. Лесі Українки ; [редкол.: В. К. Баран (голов. ред.) та ін.]. – Луцьк, 2008. – Вип. 15. – С. 143–151. – Бібліогр.: с. 150–151.

Діяльність підпільників в с. Старосілля.

63.3(4УКР)я5

3-41

2. Антонюк Я. М. Боротьба СБ ОУН (б) з "дикими групами" на території Волині та Полісся (1944-1951 рр.) / Я. М. Антонюк // Науковий вісник Волинського національного університету ім. Лесі Українки / Волин. нац. ун-т ім. Лесі Українки ; [редкол.: С. В. Гаврилюк та ін.]. – Луцьк, 2010. – № 22 : Історичні науки. – С. 120–124.

На території Колківського р-ну – групи: “Вишні”, “Сокола”, “Калини”.

63я54

В 67

3. Балицький Г. В. Вибухи гримлять на Волині / Г. В. Балицький ; літ. запис Є. М. Желєзнякова. – К. : Молодь, 1990. – 192 с.

63.3(4УКР-4ВОЛ)

Б 20

4. Берекета Б. Карасин : [село під час німецької окупації] / Б. Берекета // Рад. Волинь. – 1984. – 25 груд.

5. Берекета Б. Колківська Республіка / Б. Берекета // Голос України. – 1994. – 14 січ.

6. Боярчук П. Останній постріл повстанця Лисенка : [сторінки із Колківської республіки] / П. Боярчук // Волинь. – 1999. – 3 квіт.

7. Вербич В. Феномен Колківської республіки УПА / В. Вербич // Нар. трибуна. – 1993. – 3 листоп.

8. Волинь у роки Великої Вітчизняної війни // Історія Волині / ред. кол.: О. Г. Михайлюк [та ін.]. – Л., 1988. – С. 119–135.

Діяльність партизанських загонів в Маневицькому р-ні.

63.3

І 90

9. Гика В. М. Партизанська боротьба на Волині як складова народного опору у Великій Вітчизняній війні : [про діяльн. партизан. загонів у Манев. р-ні] [Електронний ресурс] / В. М. Гика // Архіви України. – 2010. № 2. – Режим доступу : http://www.archives.gov.ua/Publicat/AU/AU_2_2010/6.pdf. – 20.11.12. – Назва з екрану.

10. Глушук І. Партизанський командир : [про партизан. з'єднання А. П. Бринського на території Манев. р-ну] / І. Глушук // Волинь. – 2006. – 11 лип.

11. Гнатюк П. Повстанська Колківська Республіка / П. Гнатюк // Минуле і сучасне Волині й Полісся: Край на межі тисячоліть : матеріали Х наук. іст.-краєзн. конф. : зб. наук. пр. / Манев. краєзн. музей, Волин. держ. ун-т ім. Лесі Українки, Волин. обл. т-во краєзнавців ; упоряд. Г. В. Бондаренко. – Луцьк, 2002. – С. 48–49.

Визволення повстанцями селища Колки у 1943 р.

63.3(4УКР-4ВОЛ)

М 62

12. Гордієнко М. Початок “Колківської республіки” // 3 волинських і поліських рейдів УПА / М. Гордієнко. – Торонто, 1959. – С. 95–99.

63.3(4УКР-4ВОЛ)

Г 68

13. Данилюк В. Вони помирали стоячи... / В. Данилюк // Молода Волинь. – 1993. – 26 листоп.

Життя і смерть Колківської Республіки. 1944 р.

14. Зубчук К. У Бережниці півстоліття засинали під розриви бомб / К. Зубчук // Волинь-нова. – 2012. – 3 листоп. – С. 12.

15. Каліщук О. Проблема українсько-польського протистояння на західноукраїнських землях у роки Другої світової війни в історичній науці: демографічний зріз / О. Каліщук // Україна – Польща: історична спадщина і суспільна свідомість / Нац. акад. наук України, Ін-т українознав. ім. І. Крип'якевича ; [редкол.: М. Литвин та ін.]. – Л., 2010–2011. – Вип. 3/4. – С. 292–306. – Інф. про Манев. р-н на с. 299.

63.3(4УКР)6я54

У 45

16. Клоков В. И. Ковельский узел / В. И. Клоков. – К. : Политиздат Украины, 1981. – 238 с.

63.3 (4УКР)

К 50

17. Книга пам'яті України. Волинська область. У 3 т. Т. 2 : Ковельський район, Локачинський район, Луцький район, Любешівський район, Любомльський район, Маневицький район / голова редкол. П. В. Онищук. – Л. : Каменярь, 1995. – 648 с.

63.3(4УКР-4ВОЛ)624

К 53

18. Козик П. З. Колки / П. З. Козик // Історія міст і сіл Української РСР : в 26 т. : Волинська обл. / ред. кол. : П. Т. Тронько [та ін.]. – К., 1970. – С. 527–537. – Інф. про події Великої Вітчизняної війни на с. 533–534.

63.3(4УКР-4ВОЛ)я2

І-90

19. Козик П. З. Маневичі / П. З. Козик, Я. Є. Ілляшенко // Історія міст і сіл Української РСР : в 26 т. : Волинська обл. / ред. кол. : П. Т. Тронько [та ін.]. – К., 1970. – С. 517–526. – Інф. про події Великої Вітчизняної війни на с. 521–522.

63.3(4УКР-4ВОЛ)я2

І-90

20. Козик П. З. Прилісне / П. З. Козик // Історія міст і сіл Української РСР : в 26 т. : Волинська обл. / ред. кол. : П. Т. Тронько [та ін.]. – К., 1970. – С. 517–526. – Інф. про події Великої Вітчизняної війни на с. 541–542.

63.3(4УКР-4ВОЛ)я2

І-90

21. Колки: феномен під час Другої світової / зі спогадів Матвія // Сім'я і дім. – 2011. – 1–7 верес. – С. 12.

22. Кудь В. Визволення населених пунктів і території Волинського Полісся від німецько-фашистської окупації в 1944 році / В. Кудь // Минуле і сучасне Волині та Полісся: Історія сіл і міст Західного Полісся. Маневиччина :

матеріали XIII Волин. наук. іст.-краєзн. конф. : зб. наук. пр. / Манев. краєзн. музей, Волин. держ. ун-т ім. Лесі Українки, Волин. обл. т-во краєзнавців ; упоряд.: Г. Бондаренко, А. Силюк, П. Хомич. – Луцьк, 2004. – С. 46–48.

63.3(4УКР-4ВОЛ)я43

М 62

23. Ленартович, О. Ю. Збройна боротьба УПА: волинсько-поліський період (березень-грудень 1943 р.) / О. Ю. Ленартович // Історичні студії Волинського національного університету імені Лесі Українки / М-во освіти і науки України, Волин. нац. ун-т ім. Лесі Українки. – Луцьк, 2010. – Вип. 3. – С. 98–106. – Бібліогр.: с. 105–106.

“Колківська республіка”. 1943 р.

63.3(4УКР-4ВОЛ)я54

I-90

24. Ленартович О. Ю. Політика окупаційної влади на Волині в роки Другої світової війни та засоби її реалізації / О. Ю. Ленартович // Науковий вісник Волинського національного університету ім. Лесі Українки. – Луцьк, 2009. – № 22 : Історичні науки. – С. 279–288. – Бібліогр.: с. 287–288.

В т.ч. і на території Маневицького р-ну.

63я54

В 67

25. Ленартович О. Український національно-визвольний рух на Волині в роки Другої світової війни / О. Ленартович // Українська історична наука на шляху творчого поступу : [в 3 т.] : [доп. та повідомл.] ; III Міжнар. наук. конгрес укр. істориків, Луцьк, 17-19 трав. 2006 р. / Волин. нац. ун-т ім. Лесі Українки. – Луцьк, 2008. – Т. 3. – С. 87–95. – Бібліогр.: 21 назва.

63.3(4УКР)я43

У 45

26. Ленартович О. Ю. Формування бойових підрозділів українських націоналістів та УПА на Волині у 1942–1943 роках / О. Ю. Ленартович // Науковий вісник Волинського національного університету ім. Лесі Українки / Волин. нац. ун-т ім. Лесі Українки ; [редкол.: С. В. Гаврилюк та ін.]. – Луцьк, 2010. – № 22 : Історичні науки. – С. 112–120. – Бібліогр.: с. 119–120.

Діяльність руху укр. націоналістів в районі Маневич.

63я54

В 67

27. Лис В. Про Колківську республіку знали від Львова до Мінська / В. Лис // Волинь-нова. – 2008. – 24 квіт.

28. Магдиш І. Колки : [Колківська республіка] / І. Магдиш // "І": незалеж. культурол. часоп. – 2007. – № 49. – С. 454–457.

29. Маневицький р-н : Кухів Груд : [про партизанську боротьбу в урочищі Маневицького р-ну] // Пам'ять людська не забуде повік : краєзн. довід. / відповід. за вип. В. Наконечний [та ін.]. – Луцьк, 2006. – С. 83–84.

63.3(4УКР-4ВОЛ)

П 15

30. Мельник В. У перший ранок війни хрестатий бомбардувальник спалив село : [трагедія с. Гораймівка] / В. Мельник // Вісник і К. – 2008. – 19 черв.

31. Містечко Колки – важливий духовний осередок Волинського Полісся :

до 800-річчя заснування : зб. доп., тез, та повідомл. наук. конф. / [ред. В. Борщевич] ; Волин. духов. семінарія УПЦ КП, Наук. т-во ім. Митрополита Полікарпа, Колк. селищ. рада. – Луцьк : [б. в.], 1997. – 78 с.

32. Мосійчук П. Криваве водохреще сорок четвртого : Трагічна сторінка села Годомичі Маневицького р-ну / П. Мосійчук // Волинь. – 1999. – 19 січ.

33. Никончук О. Колківська республіка / О. Никончук // Визвольний шлях. – 2007. – № 3. – С. 77–88.

34. Пісоцький П. Початки роздору підпільної боротьби на Волині : Спогади учасника боротьби про трагічні події на Волині 1941–1944 рр. : [худож. вид.] / П. Пісоцький. – Т. : Лілея, 2001. – 176 с.

63.3(4УКР-4ВОЛ)6

П 34

35. Реабілітовані історією. У 27 т. Волинська область. Кн. 1 / авт. кол.: М. М. Кучерепа [та ін.]. – К. ; Луцьк : Волин.обл. друк., 2010. – 974 с.

63.3(4УКР-4ВОЛ)

Р 31

36. Рожко В. А за тую волю золотую... / В. Рожко // Нар. трибуна. – 1993. – 7 серп.

Сторінки історії Колківської республіки. 1943 р.

37. Романік М. Історія села Прилісне : Село в роки війни / М. Романік // Минуле і сучасне Волині й Полісся: Край на межі тисячоліть : матеріали Х наук. іст.-краєзн. конф. : зб. наук. пр. / Манев. краєзн. музей, Волин. держ. ун-т ім. Лесі Українки, Волин. обл. т-во краєзнавців ; упоряд. Г. В. Бондаренко. – Луцьк, 2002. – С. 55–57.

63.3(4УКР-4ВОЛ)

М 62

38. Романюк Н. Шість місяців свободи : [про існування Колківської народної республіки у 1943 р.] / Н. Романюк // Україна молода. – 2008. – 24 квіт. – С. 12.

39. Сергійчук В. І. ОУН-УПА в роки війни : Нові документи і матеріали / В. І. Сергійчук. – К. : Дніпро, 1996. – 494 с.

63.3(4УКР)624

С 33

40. Сергійчук В. І. Трагедія Волині: Причини і перебіг польсько-українського конфлікту в роки Другої світової війни / В. І. Сергійчук ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка, Центр українознав. ; ред. В. Барташ. – К. : Укр. Вид. Спілка, 2003. – 138 с.

63.3(4УКР-4ВОЛ)

С 32

41. Сіліч Л. Мавиччина в часи німецької окупації 1941-1944 рр. / Л. Сіліч // Маневиччина крізь віки : наук.-краєзн. нарис / ред., уклад. та кер. авт. кол. П. Хомич. – Луцьк, 2005. – С. 42–68.

63.3(4УКР-4ВОЛ)

М 23

42. Сміян П. К. Народна республіка на Волині в 1943 році / П. К. Сміян, К. П. Сміян // Волинь в Другій світовій війні та перші повоєнні роки : матеріали наук. іст.-краєзн. конф. / Волин. держ. ун-т ім. Лесі Українки. Луцьк, 1995. – С. 58–59.

63.3(4УКР-4ВОЛ)624
В 67

43. Собесяк Ю. Земля горить / Ю. І. Собесяк, Р. Єгоров. – К. : Дніпро, 1965. – 365 с.

44. Трагедія українсько-польського протистояння на Волині 1938-1944 років. Рожищенський і Маневицький райони / упоряд. та авт. комент. І. Пушук. – Луцьк : Волин. обл. друк., 2009. – 308 с.

63.3(4УКР-4ВОЛ)6
Т 65

45. Філатенко А. В. Висота безсмертя : [події 1944 р. за с. Ст. Чарторийськ Маневицького р-ну] // Пам'ятники бойової слави на Волині / А. В. Філатенко. – Л., 1976. – С. 64–65.

63.3(4УКР-4ВОЛ)624
Ф 51

46. Флішаровський Р. “Кухів Груд” пам'ятає партизанську звитягу / Р. Флішаровський // Волинь. – 2002. – 24 верес.

47. Хомич П. Свідки історії Поліського краю / П. Хомич // Минуле і сучасне Волині та Полісся: Історія сіл і міст Західного Полісся: Маневиччина : матеріали 13 Волин. наук. іст.-краєзн. конф. : зб. наук. пр. / Манев. краєзн. музей, Волин. держ. ун-т ім. Лесі Українки, Волин. обл. т-во краєзнавців ; упоряд.: Г. Бондаренко [та ін.]. – Луцьк, 2004. – С. 194–197.

63.3(4УКР-4ВОЛ)я43
М 62

48. Швець Ф. Як рвався "червоний пояс" / Ф. Швець // Минуле і сучасне Волині та Полісся. Луцька міська громада: історія, традиції, люди : наук. зб. / Волин. обл. т-во краєзнавців [та ін.] ; упоряд. та відповід. за вип. Г. Бондаренко, А. Бондарчук, А. Силук. – Луцьк, 2007. – Вип. 26. – С. 191–194.

63.3(4УКР-4ВОЛ)
М 62

Маневиччина в роки Другої світової війни (1939-1945) [Електронний ресурс] : реком. бібліогр. список л-ри / Східноєвроп. нац. ун-т ім. Лесі Українки, Бібліотека ; уклад. Л.Дейнека. - Луцьк, 2012. - 48 назв.

Подано бібліографічні матеріали про події Другої світової війни (1939-1945) на території Маневицького р-ну Волинської області.

Рекомендовано монографії, статті із продовжуваних, періодичних та неперіодичних видань, електронні ресурси.

ББК 63.3(4УКР-4ВОЛ)я1